
»اجاره نشین ها«  فیلم سینمایی  بازیگر     
)داریوش مهرجویی۱۳۶۵( گفت: در بازیگری 
اولین کسی که متوجه می شود این کاره نیست خود 
شخص است؛ بازیگری صرفا موضوع علاقه نیست 
بلکه نیاز به تحصیلات، مطالعه، تجربه و پیگیری 
دارد. رضا بنفشه خواه در گفت وگو با »ایرنا« و در 
توضیح خاستگاه هنرپیشگی در جامعه امروز 
ایران بیان کرد: امروز بهترین راه و مکان برای 
هنرپیشه شدن دانشگاه و مسیر آکادمیک است، 
چون هنروران در کلاس های موسسات آزاد توقعاتی 
دارند که بعید است این آموزشگاه ها کاری انجام 
بدهند و یا آنان را به جایی معرفی کنند. بازیگر 
سریال »پهلوانان نمی میرند« )حسن فتحی ۱۳۷۳( 
ادامه داد: البته بعضا این آموزشگاه ها هنرورانشان را 
به افراد سینماگر معرفی می کنند اما هیچوقت پیش 
نمی آید که این رویه به شکلی عمومی اثرگذار باشد 
یعنی آن هنرور هزینه ای می کند به این امید که 
آموزشگاه او را به پروژه ای معرفی کند، اما نتیجه ای 
نمی گیرد. مگر آموزشگاه هایی که خودشان تولید 
داشته باشند و از این سرمایه و هنروری خودشان 
استفاده کنند. وی افزود: بازیگری تفاوتی با سایر 
مشاغل دارد به این صورت که مثلا شخصی که 
لیسانس حقوق می گیرد یا وکیل دعاوی می شود 
یا در دادگستری استخدام می شود، دیگری 
لیسانس حسابداری می گیرد و حسابدار می شود، 
دیگری مهندسی عمران می خواند و وارد بازار 
کار ساخت وساز و امثال آن می شود، اما بازیگری 
به چند چیز نیاز دارد که عبارتنداز: فیزیک 
ظاهری، استعداد، دانش، تجربه و در نهایت شانس. 
هنرپیشه سریال »ماجراهای آقای خیرخواه« )امیر 

سماواتی ۱۳۶۵( تصریح کرد: به همین دلیل است 
که می بینید گاهی آدمی که هیچ آموزشی برای 
بازیگری ندیده است، در یک مجلس عروسی یا 
عزا توسط کارگردانی کشف می شود آن هم صرفا 
به دلیل ظاهرش. تازه پس از آن می رود آموزش 
می بیند و نقشی را هم بازی می کند. بنفشه خواه با 
تاکید بر اینکه برای بازیگری صرف علاقه شخصی 
کافی نیست، اظهارداشت: در بازیگری اولین کسی 
که متوجه می شود این کاره نیست خود شخص 
است. بازیگری صرفا موضوع علاقه نیست چون 
من هم علاقه دارم که رئیس جمهور آمریکا شوم 
اما علاقه کافی نیست، بلکه نیاز به تحصیلات، 
مطالعه، تجربه و پیگیری دارد. من زمانی که به 
هنرکده هنرپیشگی رفتم در بادی امر حدود ۶۵ 
نفر بودیم اما در انتها فقط ۱۱ نفر باقی مانده بودیم. 
بازیگر فیلم سینمایی اجاره نشین ها )داریوش 
مهرجویی۱۳۶۵( گفت: به همین دلیل است 
که عده ای به دانشگاه می روند و بازیگری هم 

می خوانند اما لزوما بازیگر نمی شوند. وی ادامه 
داد: در ۵۰ سال گذشته چند هزار نفر از کلاس های 
دانشگاه )هنرهای زیبا، دراماتیک، دانشگاه هنر و 
آموزشگاه های خصوصی( بیرون آمدند و ما امروز 
چند بازیگر مطرح داریم؟ چندهزار نفر بیرون 
آمده اند اما به سراغ سایر مشاغلی چون دبیری و 
غیره رفته اند. بازیگر فیلم سینمایی »مردی که 
زیاد می دانست« )یدا... صمدی ۱۳۶۳( یادآور 
شد: این آدم ها قطعا برخوردار از آن ۵ مولفه ای که 
بیان شد نبوده اند. مثلا کسی که استعدادی نداشته 
و صرفا عشق داشته یا آدمی که استعداد و عشق را 
داشته اما شانس نداشته است. بنفشه خواه در ادامه 
با توضیح جذابیت بازیگری برای بسیاری از افراد، 
گفت: بازیگری جذابیت کاذبی دارد که آدم ها فکر 
می کنند اگر یک فیلم بازی کنند ناگهان چهره 
و شناخته شده می شوند. از سوی دیگر عده ای 
سودجو وارد این عرصه شده اند که می گویند 
اسپانسر- بازیگر یعنی به شما می گویند در ازای 
بازی در فلان نقش ۵۰ میلیون هم بدهید. وی 
خاطرنشان کرد: این شکلی از کلاهبرداری است 
که من اصلا موافق آن نیستم. حتی دو سه نفر 
را می شناسم که سرمایه گذاری کردند و پول 
هنگفتی دادند و نقش اول را هم بازی کردند 
اما نه آن فیلم فروش رفت و نه دیگر پیشنهادی 
به آنان شد. بازیگر مجموعه تلویزیونی »پشت 
کنکوری ها« )پریسا بخت آور ۱۳۸۳( گفت: 
نمی دانم چرا سوپراستار پیشکسوت نداریم؛ البته 
آدم هایی چون جمشید مشایخی و علی نصیریان 
جزو پیشکسوتانی بوده اند که مردم برای دیدن 

بازی آنان به سینما می رفتند. 

رادیــــو

5فرهنگ وهنر   سال  پنجم
شمار ه  1546

سه شنبه 
1402 .02 .19
18   شوال   1444/    09  مه     2023

a r m a n m e l i . i r
رو بــــه رو

  خبرها حاکی از آن است که پژمان بازغی، 
رئیس انجمن بازیگران سینمای ایران شد. 
طبق اعلام روابط عمومی انجمن بازیگران 
سینمای ایران، مجمع عمومی عادی نوبت 
اول انجمن بازیگران سینما، برگزار و انتخابات 
داخلی هیات مدیره نیز انجام شد. مجمع 
عمومی عادی نوبت اول انجمن صنفی 
بازیگران سینما به ریاست رضا کیانیان و 
با حضور نماینده اداره کار، مهندس کلاته، 

مدیر عامل خانه سینما مرضیه برومند، 
بازرس خانه سینما سهیل رحیمی تشکیل 
و پس از ارائه گزارش های لازم، رای گیری 
برای انتخاب اعضای هیات مدیره و بازرس 
به ترتیب فوق: پژمان بازغی، علی دهکردی، 
فریبا کوثری، کامبیز دیرباز، کورش سلیمانی، 
لاله اسکندری و بهناز جعفری به عنوان 
اعضای اصلی هیات مدیره، حسین سلیمانی 
و فرید سجادی حسینی به عنوان اعضای 

علی البدل هیات مدیره و همچنین سحر 
دولتشاهی به عنوان بازرس اصلی و حبیب 
دهقان نسب به عنوان بازرس علی البدل 
انجمن انتخاب شدند. همچنین در تاریخ 
هفدهم اردیبهشت ماه اولین جلسه داخلی 
هیات مدیره برگزار و تعیین سمت ها به مدت 
دو سال به شرح زیر انجام گرفت: پژمان 
بازغی به عنوان رئیس. کورش سلیمانی 
به عنوان نایب رئیس. علی دهکردی به عنوان 
دبیر. فریبا کوثری به عنوان خزانه دار انتخاب 

شدند.

پژمان بازغی، رئیس انجمن بازیگران سینمای ایران شد

 عیادت معاون سیما 
از »محمد فیلی« 

 کنسرت »قربانی«
 در رشت و تبریز 

سیدعباس عظیمی: 
 ادغام مؤسسه هنرمندان 

پیشکسوت منتفی است
هنرمندان  مؤسسه  ادغام  ماجرای   
از  هر  که  است  موضوعی  پیشکسوت 
چندگاهی وارد مباحث مختلف محافل 
هنرمندان می شود، موضوعی که از ادغام این 
مؤسسه با بنیاد رودکی شروع شد و همچنان 
ناظر به ادغام آن با مؤسسات دیگر ادامه دارد. 
موسسه  مدیرعامل  سیدعباس عظیمی، 
هنرمندان پیشکسوت در مراسم تجلیل 
از هنرمندان پیشکسوت گفت: »موضوع 
معتقدیم  اما  است.  منتفی  قطعا  ادغام 
هر چه موسسه هنرمندان پیشکسوت و 
صندوق اعتباری هنر رابطه بهتری داشته  
باشند خدمتگزاری بهتری به هنرمندان 
ارائه می شود. در ادامه این مراسم، داریوش 
مؤسسه  هیات مدیره  رئیس  ارجمند، 
هنرمندان پیشکسوت با اشاره به اینکه تعداد 
ما در این موسسه به عنوان  گردانندگان کم 
است، اظهارکرد: اما موسسه ما به کمیتش 
نیست و ذات مؤسسه هنرمندان پیشکسوت 
به کیفیت آن است. پیش از این سیدمحمود 
اسلامی، معاون توسعه و مدیریت منابع 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی گفته بود: نکته 
مهم بعدی اینکه اصلا به شایعات برای ادغام 
موسسه اهمیت ندهید، هرگز این موسسه با 
جایی ادغام نخواهد شد و حسب تاکید وزیر 
محترم فرهنگ و ارشاد اسلامی، ادغام از 
دستور کار شورای عالی انقلاب فرهنگی خارج 
شده است. موسسه هنرمندان پیشکسوت 
گنجینه ای بزرگ و با اهمیت برای وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی است. افق و آینده ای 
روشن برای این موسسه و اعضای آن در 
دولت مردمی سیزدهم متصور هستم.  او 
افزود: »وعده ۲۰ میلیارد تومان کمک به 
مؤسسه امسال  ان شاءا... عملی خواهد شد. 
قبل از آن و در سال 9۸ هم صحبت هایی 
مبنی بر ادغام این مؤسسه با بنیاد رودکی 
مطرح بود که این موضوع هم در جلسه 
هیات امنای مؤسسه هنرمندان پیشکسوت 
مطرح و عنوان شد که ادغام مؤسسه با بنیاد 
رودکی اصلًا مطرح نیست و این موسسه 
ادغام نمی شود. اولین صحبت از ادغام این 
مؤسسات مربوط به اواخر مرداد سال 9۸ بود 
که روابط عمومی وزارت ارشاد گزارش داده 
بود که طرح »ساماندهی مؤسسات در معاونت 
هنری« ناظر بر فعالیت انجمن ها و موسسات 
تابعه در این وزارتخانه ارائه شده است. طرحی 
که براساس آن تعداد مؤسسات تابعه معاونت 

هنری تقلیل می یابد.

    شهردار استانبول و مخالف سرسخت اردوغان در یک 
تجمع انتخاباتی در شرق ترکیه هدف سنگ پراکنی قرار 
گرفت. »اکرم امام اوغلو« از حزب »جمهوری خلق« و 
شهردار استانبول در حالی که در یک تجمع انتخاباتی در 
شهر »ارزروم« سخنرانی می کرد هدف پرتاب سنگ از سوی 
افراد ناشناس قرار گرفت. به نوشته وبگاه زمان، امام اوغلو که 
از مخالفان سرسخت رجب طیب اردوغان محسوب می شود، 
پس از این واقعه مجبور به ترک صحنه شد. به گفته افراد 

حاضر در این تجمع دقایقی از آغاز سخنرانی امام اغلو نگذشته 
بود که چند فرد ناشناس شروع به سنگ پراکنی کردند. امام 
اوغلو نیز ساعاتی بعد گفت که ۱۰ تا ۱۵ نفر به سمت اون 
سنگ پرتاب کرده اند و اینکه عاملان این واقعه اهل »ارزروم« 
نبودند و فرماندار این شهر باید به خاطر »بی تدبیری« استعفا 
بدهد. او که این روزها به شدت برای تبلیغ »کمال قلیچدار 
اوغلو« فعال شده و شهر به شهر در تجمعات انتخاباتی شرکت 
می کند، در شهرهای »سیواس« و »چروم« سخنرانی کرده 

بود. امام اوغلو در سال ۲۰۱9 توانسته بود در یک انتخابات 
جنجالی، »بن علی ییلدیریم« از حزب حاکم را شکست داده و 
شهردار استانبول شود. شش روز به انتخابات ریاست جمهوری 
و پارلمانی ترکیه باقی مانده )۲۴ اردیبهشت( و تنور رقابت ها 
بسیار داغ است و تقریبا تمامی شهرهای ترکیه شاهد تجمعات 
انتخاباتی است. انتخاباتی که چهار نامزد دارد اما رقابت اصلی 
میان »رجب طیب اردوغان« و »کمال قلیچدار اوغلو« از 

ائتلاف ملت خواهد بود.

   وزیر خارجه چین در نشست با سفیر آمریکا، ضمن 
تاکید بر لزوم اصلاح رفتار واشنگتن در قبال مساله تایوان، 
گفت که تثبیت روابط آمریکا-چین یک امر ضروری است. 
»کین گانگ« وزیر امور خارجه چین  با »نیکلاس برنز« 
سفیر آمریکا در پکن دیدار و رایزنی کرد. کین که میزبان برنز 
در وزارت خارجه چین بود، ضمن تاکید بر لزوم اصلاح رفتار 
واشنگتن در قبال مساله تایوان، تثبیت روابط آمریکا-چین را 
یک امر ضروری توصیف کرد. به نوشته خبرگزاری »رویترز«، 

وی بیان داشت: تثبیت روابط چین و آمریکا، آن هم پس 
از اینکه مجموعه ای از اظهارات و اقدامات غلط منجر به 
تنش عمیق در روابط شد، ضروری است. وزیر خارجه چین 
همچنین خواستار اصلاح نحوه رفتار آمریکا در موضوع تایوان 
و جلوگیری از تبدیل شدن سیاست اصل »چین واحد« به یک 
پوسته توخالی شد. طبق این گزارش، کین در این باره توضیح 
داد: »اظهارات و اقدامات نادرست آمریکا تاکنون، شتاب 
مثبت روابط با چین را که به سختی به دست آمده بود، تضعیف 

کرده است. دستور کار گفت وگو و همکاری توافق شده بین 
دوطرف مختل و روابط دو کشور بار دیگر دچار سردی شده 
است. اولویت اصلی، تثبیت روابط چین و آمریکا، اجتناب از 
مارپیچ نزولی و جلوگیری از هرگونه حادثه بین واشنگتن و 
پکن است.« پیش از این، سخنگوی وزارت خارجه آمریکا 
ضمن متهم کردن چین به رفتار تحریک آمیز و غیرایمن در 
دریای جنوبی، گفته بود که هرگونه حمله نظامی به نیروهای 

فیلیپینی، واکنش واشنگتن را در پی خواهد داشت. 

شهردار استانبول هدف پرتاب سنگ  قرار گرفت

تنش در یک تجمع انتخاباتی در ترکیه

وزیر خارجه چین:
آمریکا رفتار خود در قبال تایوان را اصلاح کند

بیـــن المـــلل
 

 
خبـــــر

  هشدار پکن به اتحادیه اروپا 
درباره تحریم چین

 سخنگوی وزارت خارجه چین اعلام کرد که این کشور 
به هرگونه اعمال تحریم اتحادیه اروپا علیه شرکت های 
چینی به بهانه جنگ اوکراین، پاسخ قاطع خواهد داد. 
»وانگ ون بین« درباره تدارک برای تحریم شرکت های 
چینی به بهانه کمک به روسیه در جنگ اوکراین هشدار 
داد. به گزارش »الجزیره«، وانگ ون بین گفت: پکن از 
منافع خود در برابر تحریم های اتحادیه اروپا حفاظت 
خواهد کرد. سخنگوی وزارت خارجه چین تاکید کرد 
که پکن مخالف هرگونه اقدامی است که از روابط چین و 
روسیه به عنوان بهانه ای برای آسیب زدن به همکاری های 
تجاری، سلاح می سازد. سخنگوی وزارت خارجه چین 
اتهام زنی ها درباره کمک این کشور به روسیه در جنگ 
اوکراین را تکرار کرد و به اتحادیه اروپا هشدار داد، اگر 
چنین تحریم هایی )علیه شرکت های چینی( اعمال شود، 
چین برای حفاظت از منافعش اقدام قاطع انجام خواهد 
داد. اظهارنظر این مقام ارشد پکن در شرایطی مطرح شده 
که اخیرا روزنامه »فایننشال تایمز« در گزارشی خبر داد 
که به پیش نویس سندی دست یافته که نشان می دهد 
اتحادیه اروپا برای اولین بار درصدد تحریم چند شرکت 

چینی است.

وزیر دفاع ایرلندجنوبی:
 حضور کشتی های روسی در
 سواحل تهدیدآمیز نیست

حضور  اظهارداشت:  جنوبی  ایرلند  دفاع  وزیر   
کشتی های روسی در سواحل جنوبی تهدیدآور نیسیت. 
به گزارش فارس، وزیر دفاع ایرلندجنوبی بیان داشت که 
حضور کشتی های روسی در سواحل جنوبی این کشور 
را تهدید قلمداد نمی کند.  به نوشته وبگاه »آرتی ایی« 
»مایکل مارتین« وزیر دفاع ایرلند جنوبی گفت که حضور 
چهار فروند کشتی روسی در سواحل این کشور را تهدید 
نمی داند. ارتش ایرلندجنوبی تایید کرده  که چهار کشتی 
روسی، از جمله یک کشتی نیروی دریایی این کشور در 
سواحل جنوبی و در منطقه اقتصادی ایرلند مشاهده 
شدند. حضور کشتی های نظامی و تجاری تازه ترین مورد 
از مربوط به ورود کشتی های ثبت شده روسیه به آب های 
تحت کنترل ایرلند است. مارتین گفت: تردد این کشتی ها 
به دقت رصد می شود و ناوهای روسی توسط نیروی هوایی 
و نیروی دریایی ایرلند تحت نظر هستند. وزیر دفاع 
ایرلندجنوبی افزود: »این موضوع از سال های گذشته ادامه 
داشته و در واقع کشتی ها و کشتی های مختلفی از روسیه 
می توانند وارد منطقه انحصاری اقتصادی ایرلند شوند.« 
وی ادامه داد: آن را به عنوان یک تهدید نمی بینم، اما این 
موردی است که ما به شدت به آن اشراف داریم و با دقت 

بسیار آن را زیرنظر داریم.

»پاشینیان« و »علی اف« در بروکسل دیدار می کنند کوتــــاه

منابع  از  نقل  به  »فایننشال تایمز«    
آگاه گزارش داد: نخست وزیر ارمنستان 
و رئیس جمهور جمهوری آذربایجان ۱۴ 
می در بروکسل دیدار و گفت وگو خواهند 
کرد. به گزارش فارس، روزنامه انگلیسی 
»فایننشال تایمز« به نقل از منابع آگاه خبر 
داد: »نیکول پاشینیان« و »الهام علی اف« 
یکشنبه ۱۴ مه )۲۴ اردیبهشت( در بروکسل 
دیدار خواهند کرد. به گزارش »آرمن پرس«، 
»شارل میشل«، رئیس شورای اروپا میزبان 
این دیدار خواهد بود. طبق این گزارش، یکی از 
سه مقام آگاه به فایننشال تایمز گفت: نشست 
بروکسل نشانه مهمی از پیشرفت است و 
تلاش های اتحادیه اروپا و آمریکا تقویت کننده 
یکدیگر و فرایندهای دوسویه تکمیل کننده 
است. به گفته دو مقام مورد استناد روزنامه 
انگلیسی، همچنین برنامه هایی برای نشست 
این سه مقام در تاریخ اول ژوئن )۱۱ خرداد( 
با حضور »اولاف شولتز« صدراعظم آلمان 
و »امانوئل ماکرون« رئیس جمهور فرانسه 
در حاشیه اجلاس جامعه سیاسی اروپا در 

مولداوی وجود دارد. اخیرا وزرای خارجه دو 
جمهوری همسایه آذربایجان و ارمنستان 
در واشنگتن با حضور همتای آمریکایی برای 
حل وفصل اختلافات دیدار و گفت وگو کردند. 
پاشینیان در مصاحبه ای در تاریخ پنجم می 
)۱۵ اردیبهشت( گفت: به رغم پیشرفت های 
گزارش شده در گفت وگوهای دوجانبه در 
قابل توجهی  اختلافات  همچنان  آمریکا، 
در روند صلح بین جمهوری ارمنستان و 
آذربایجان باقی است. وی اظهارداشت: هنوز 
به اجماع بر سر عبارت بندی پیش نویس 

توافق صلح که به ما اطمینان دهد )جمهوری( 
آذربایجان گنجاندن ۲9 هزار و ۸۰۰ کیلومتر 
از قلمروی ارمنستان را در داخل مرزهای 
دوران شوروی آن تصدیق می کند، نرسیده ایم. 
او با این حال پیش تر گفته بود ارمنستان آماده 
پذیرش پیشنهاد اوت ۲۰۲۲ روسیه درباره 
حل وفصل مناقشه با جمهوری آذربایجان 
است. پاشینیان یادآوری کرد: طبق این 
پیشنهاد، موضوع وضعیت قره باغ کوهستانی 
تعلیق می شود و صلح بانان روس در منطقه 
می مانند. به تازگی وزرای خارجه دو جمهوری 

ارمنستان و آذربایجان برای مذاکرات صلح 
راهی واشنگتن شدند. معاون سخنگوی 
وزارت خارجه آمریکا در اشاره به این مذاکرات 
صلح بین باکو و ایروان را امکان پذیر خواند. با 
وجود سال ها تلاش برای میانجی گری بین 
ارمنستان و جمهوری آذربایجان، این دو 
همسایه هنوز به توافقنامه صلح دست پیدا 
نکرده اند. جمهوری آذربایجان پیش تر یک 
ایست بازرسی جدید در منطقه قره باغ در 
مسیر لاچین ایجاد کرد. به دنبال این اقدام، 
ارمنستان آن را نقض فاحش آتش بس ۲۰۲۰ 
با میانجیگری روسیه خواند. در گفت وگوی 
پاشینیان،  با  پوتین«  »ولادیمیر  اخیر 
رئیس جمهور روسیه بر حل عملی مشکلات 
برای تضمین ثبات و امنیت در منطقه قره باغ 
کوهستانی تاکید کرد. پوتین و پاشینیان در 
این گفت وگو ضمن اشاره به وخیم ترشدن 
اوضاع فعلی در گذرگاه لاچین، بر اهمیت 
رعایت دقیق مجموعه ای از توافقات اساسی 
بین سران روسیه، ارمنستان و جمهوری 

آذربایجان تاکید کردند.

مذاکرات آتش بس در سودان جواب نداد
 به رغم تلاش های بین المللی برای متوقف سازی جنگ 
سودان و ارسال کمک های بشردوستانه به این کشور، یک 
دیپلمات سعودی خبر داد که مذاکرات آتش بس میان طرفین 
درگیر پیشرفت چشمگیری نداشته است. ارتش سودان به 
فرماندهی »عبدالفتاح البرهان« یکی از طرفین درگیر در 
سودان و »محمد حمدان دقلو« فرمانده نیروهای پشتیبانی 
سریع دیگر طرف درگیر در سودان، نمایندگان خود را برای آغاز 
مذاکرات آتش بس به عربستان سعودی فرستادند. پس از ورود 
نمایندگان به شهر جده، وزارت امورخارجه عربستان سعودی 
در بیانیه ای اعلام کرد که هدف از این مذاکرات آتش بس 
کوتاه مدت، تسهیل ارسال کمک  های بشردوستانه فوق العاده 
و توافق بر سر یک جدول  زمان بندی شده برای مذاکره بر سر 
آتش بس دائم بوده است. با این حال، یک دیپلمات سعودی 
خبر داد: »مذاکرات آتش بس یشرفت چشمگیری نداشته است. 
آتش بس دائم مطرح نیست و هر یک از طرفین اعتقاد دارد که 
می تواند نبرد را به نفع خود پایان برساند.« »مارتین گریفیتس« 
نماینده سازمان ملل در امور بشردوستانه، روز یکشنبه، به 
منظور دیدار با نمایندگان طرفین درگیر در سودان وارد جده 
شد. یک مقام سازمان ملل، امروز، به خبرگزاری فرانسه گفت: 
گریفیتس قصد داشته وارد مذاکرات شود، اما با درخواست او 

هنوز موافقت نشده است.

 سخنگوی ریاست جمهوری ترکیه:
غرب مانع اتمام جنگ اوکراین می شود

 سخنگوی ریاست جمهوری ترکیه با بیان اینکه آمریکا و 
متحدان غربی کی یف در حال پیچیده کردن فرآیند جست وجو 
برای راهکار سیاسی جنگ اوکراین هستند، گفت که این بحران 
نسخه دوم جنگ سرد غرب و روسیه است. به گزارش فارس، 
باوجود ادعای کشورهای غربی مبنی بر تلاش برای یافتن 
راهکار سیاسی برای پایان دادن به جنگ روسیه و اوکراین، آنکارا 
این ادعای آمریکا و متحدان کی یف را زیرسوال برد. »ابراهیم 
کالین« بیان داشت: غرب مخالف پایان بحران اوکراین است و 
روند جست وجو برای راهکارهای سیاسی اتمام جنگ را پیچیده 
می کند. کالین در مصاحبه با شبکه »هابرترک« توضیح داد: 
»اکنون شرایط بین المللی بیشتر به سمت جنگ تمایل دارد تا 
صلح. نیروهای پیشرو )غرب( حامیان تداوم آن )جنگ اوکراین( 
هستند. ولی ما یک پیشنهاد داریم، چشم اندازی وجود دارد که 
ما در حال کار روی آن هستیم. بر این اساس، وی با بیان اینکه 
بحران اوکراین را می توان »جنگ سرد ۲« نامید، اظهارداشت 
که این بحران در واقع بین روسیه و غرب بود، نه بین مسکو و 
کی یف. این مقام ترکیه ای همچنین افزود: احتمال موافقت 
روسیه با تمدید توافق صادرات غلات از بنادر اوکراین هنوز به 
صفر نرسیده و این نشان می دهد که تلاش های لازم در این 
راستا ادامه خواهد یافت. پیش از این نیز »مولود چاووش اوغلو« 
گفت: ترکیه درخواست آمریکا درباره ارسال سامانه های دفاع 
موشکی »اس۴۰۰« به اوکراین که از روسیه خریداری کرده 

را رد کرده است.

  معاون سیما با حضور در منزل 
»محمد فیلی« بازیگر پیشکسوت 
سینما و تلویزیون از وی عیادت 
کرد. محسن برمهانی ضمن عیادت 
وضعیت  جویای  فیلی  محمد  از 
پیشکسوت  بازیگر  این  سلامتی 
سینما و تلویزیون پس از انجام 
عمل جراحی در دوران نقاهت شد. 
برمهانی گفت: مخاطبان رسانه ملی 
نقش آفرینی جنابعالی در سریال 
یاد  از  را  ماندگار »مختارنامه« 
نخواهند برد. برمهانی افزود: ما در 
رسانه تکریم بزرگان و سرمایه های 
هنری کشور را وظیفه مان می دانیم. 

 علیرضا قربانی، خواننده موسیقی 
در ادامه تور کنسرت های شهرستان 
میزبان  تبریز  و  رشت  در  خود، 
مخاطبان و طرفدارانش خواهد بود. 
تور کنسرت های علیرضا قربانی که از 
۱۶ و ۱۷ اردیبهشت ماه ساعت ۱9 و 
۲۲ در سالن فخرالدین اسعدگرگانی 
شهر گرگان آغاز شده بود، در ۲ 
سانس ۱9 و ۲۲ شب های ۲۳ و ۲۴ 
اردیبهشت در تالار مرکزی شهر 
رشت دنبال می شود. علیرضا قربانی 
سپس ۲۷ و ۲۸ و ۲9 اردیبهشت در 
سالن همایش های شهریار تبریز 

میزبان علاقه مندان خواهد بود. 

۱۲ شبکه رادیویی در نمایشگاه کتاب
مدیر گروه کتاب رادیو فرهنگ با اشاره به پوشش 
برنامه های نمایشگاه کتاب از رادیو اعلام کرد: برای پوشش 
خبرها و رویدادهای نمایشگاه کتاب امسال ۱۲ شبکه رادیویی 
این رویداد فرهنگی کشور را پوشش می دهند. مهدی دادجو 
گفت: شبکه های مختلف رادیویی در سی  وچهارمین دوره 
نمایشگاه بین المللی کتاب تهران برنامه های ویژه ای را تدارک 
دیده اند که ۱۲ شبکه رادیویی از ۱۴ شبکه در بزرگ ترین 
رویداد فرهنگی کشور حضور دارند. وی افزود: نزدیک به 
۱۱ ساعت برنامه زنده از شبکه های مختلف رادیویی درباره 
نمایشگاه بین المللی کتاب تهران پخش خواهد شد. علاوه  
بر این همه شبکه ها به  ویژه رادیو فرهنگ موظف اند در طول 
روز در برنامه هایی که از استودیو جام جام پخش می کنند، 
برنامه های نمایشگاه را پوشش دهند. وی ادامه داد: مباحث 
کارشناسی و بخش گزارشگر مستقر در نمایشگاه محورهای 
اصلی قرار دارد. بنابراین گزارشگر هر شبکه موظف است برای 
همه شبکه ها گزارش بدهد که یکی از نتایج رویکرد قرارگاهی 
رادیو در فصل نمایشگاه بین المللی کتاب تهران است. 
دادجو بیان کرد: از ۲۰ اردیبهشت  ماه برنامه های زنده همه 
شبکه های رادیویی در محل برگزاری نمایشگاه کتاب تهران 
از ساعت ۱۲ تا ۲۰ پخش می شود. بنابراین از ساعت ۱۲ تا ۱۳ 
رادیو ورزش از استودیو یک در قالب تصویری برنامه خواهد 
داشت. به  عبارت دیگر با استفاده از وبگاه شبکه و رادیونما و 
نرم افزار کاربردی ایران صدا برای مخاطبان پخش تصویری 
می شود. مدیر گروه کتاب رادیو فرهنگ همچنین درباره ویژه  
برنامه های استودیو یک رادیو در نمایشگاه بین المللی کتاب 
تهران توضیح داد: رادیوگفت وگو با حضور مژده لواسانی و 
مسعود فروتن از ساعت ۱۳ تا ۱۴و۳۰ دقیقه برنامه خواهد 
داشت. رادیو جوان ساعت ۱۵ تا ۱۵و۴۵ دقیقه، ۱۶ تا ۱۷ 
رادیو ایران، ۱۷ تا ۱۸و۳۰ دقیقه رادیو فرهنگ و ۱۸و۳۰ تا 
۲۰ رادیو نمایش در استودیو یک به صورت تصویری پخش 
برنامه خواهند داشت. وی در ادامه به برنامه های استودیو ۲ 
رادیو در نمایشگاه اشاره و بیان کرد: استودیو ۲ رادیو حوالی 
پله آبشار مصلی، مقابل ورودی های ۳۰، ۳۱ و ۳۲ شبستان 
مستقر می شود. در این استودیو رادیوصبا از ساعت ۱۴ تا ۱۵، 
رادیو تهران از ساعت ۱۵ تا ۱۶، رادیو سلامت ۱۶ تا ۱۷، ۱۷ تا 
۱۸ رادیو معارف، رادیو اقتصاد ساعت ۱۸ تا ۱9 برنامه خواهند 
داشت. دادجو ادامه داد: از استودیو ۳ رادیو مستقر در محل 
برگزاری نمایشگاه برنامه ضبطی و برنامه های »ایران صدا« 
روی آنتن خواهد رفت. از ساعت 9 تا ۲۰ شنوندگان می توانند 
شنونده باشند. از جمله برنامه های این شبکه ها تست 
صدا و خوانش کتاب برای تولید کتاب گویاست؛ به ویژه از 
رادیوصبا، ایران صدا و رادیو نمایش. دادجو در پایان درباره ویژه 
برنامه های رادیو قرآن به مناسبت نمایشگاه بین المللی کتاب 
تهران اعلام کرد: امسال رادیوقرآن با حجم بسیار بالایی حضو 

دارد. قالب برنامه های این رادیو »گزارش« است.

رضا بنفشه خواه: 

بازیگری صرفا موضوع علاقه نیست


